
Bijlage Commissie Samenleving 16 oktober 2018 

Inspraak mevr. F. Horsten-Bijlsma t.a.v. Dorpshuis Abbekerk  

Beste Raadsleden, 

Net als de meeste inwoners van onze kernen Abbekerk en Lambertschaag maak ik mij zorgen om de 

recente ontwikkelingen rond de nieuwbouw van ons dorpshuis en de eventuele samenvoeging van 

de drie Kindsfaciliteiten bij de Openbare Basisschool De Plaats aan de Schoolwerf hier in Abbekerk. 

Dat er een nieuw Dorpshuis moet komen staat al vast. Echter het, door uw wethouder Joset Fit 

voorgestelde plan, om de  3 Kindsfaciliteiten in de sterk verouderde OBS de Plaats te willen proppen, 

verontrust mij en alle ouders en  inwoners van onze kernen Abbekerk en Lambertschaag, ten zeerste. 

Ook de ouders uit de weide omgeving die hier hun kinderen voor de verschillende  opvangfaciliteiten 

komen brengen zijn hier absoluut niet blij mee. Er zal een groot parkeerprobleem ontstaan. Immers 

de omwonenden kunnen hun auto nu al niet kwijt. Ook de veiligheid voor de in en uitlopende 

kinderen zal er niet beter op worden, dit moet mijns inziens toch prioriteit nr 1 hebben. En dan nog 

het niet onbelangrijke aspect voor de opvang zelf. Het feit dat de kinderen, die al de hele dag op 

school zitten, geen wandeling,  in de buitenlucht, meer kunnen maken naar het Dorpshuis voor de 

naschoolse opvang om daar dan, in een heel andere omgeving, zich heerlijk kunnen vermaken in de 

hobbyruimten, het gymlokaal en buiten op het gras, hieraan heeft kennelijk nog niemand gedacht. 

Het schoolplein aan de Schoolwerf bevat namelijk alleen maar stenen !!. Dat is voor de kleinere 

kinderen echt niet fijn. Met blauwe plekken en schaafwonden worden ze dan door hun verontruste 

ouders opgehaald. 

 Als bewoonster, vrijwilligster en meer dan 25 jaar bestuurslid bij diverse verenigingen, maar ook als 

oma, verzoek ik u allen toch met klem om tot een weloverwogen beslissing te komen in het belang 

van onze kinderen en kleinkinderen, die voor de toekomst van onze kernen zeer belangrijk zijn. 

Immers de LEEFBAARHEID IN ONZE KERNEN valt of staat met een goede huisvesting voor zowel de 

juiste Kinderopvang maar ook voor overige voorzieningen zoals sport-accommodaties, verenigingen 

en stichtingen het liefst onder 1 dak. Voor de exploitatiekosten van het nieuw te bouwen Dorpshuis 

is het ook van groot belang dat er zoveel mogelijk huurders in komen.    

Onze beide dorpen zijn afhankelijk van een goed en florerend dorpshuis, we hebben meer dan 40 

gebruikers die er dagelijks gebruik van maken. Daarbij geholpen door meer dan 50 vrijwilligers die 

daar belangeloos  hun tijd en energie in steken om de LEEFBAARHEID HOOG IN HET VAANDEL  te 

houden. Dat kost de gemeente geen rooie cent.   

Laat de burgerij van Abbekerk en Lambertschaag niet in de kou staan en bouw een 

MULTICULTUREELCENTRUM waarmee we allemaal tevreden kunnen zijn en waarin alles onder 1 dak 

valt.  

Ik citeer nog enige alinea uit het mooie boek: Kernvisie Abbekerk-Lambertschaag dat tot stand kwam 

samen met onze inwoners en de Gemeente Medemblik na de bijeenkomst in februari 2016 !! Dus nu 

al weer bijna 2 jaar later. En waaruit hele belangrijke conclusies en voorstellen naar voren kwamen 

die door de bewoners werden aangedragen.  



De Gemeente betrekt inwoners steeds meer bij beleid en uitvoeringsplannen. Burger en 

overheidsparticipatie worden steeds belangrijker.  

Het aantal inwoners van Abbekerk en Lambertschaag in totaal ruim 2400 blijft redelijk 

stabiel. Wel is er sprake van vergrijzing. Dus is er behoefte aan woningbouw voor jonge 

gezinnen. Er is een tekort aan starterswoningen, aan oudere woningen, betaalbare 

woningen en een tekort aan huurwoningen. 

Oplossingsrichtingen: 

Verruimen van de provinciale kaders voor het aantal nieuw te bouwen huizen in Abbekerk 

en Lambertschaag. 

In overleg met provincie en gemeente trachten de blokkering van de bouwlocaties aan de 

noord en zuidkant van Abbekerk op te heffen. 

In de kern Abbekerk ruimte creeeren voor woningbouw door verplaatsen en of 

samenvoegen van accommodaties. 

Dit zijn slechts een paar voorbeelden van hoe het wel moet !! 

  

Ik hoop en met mij velen, dat dit alles in de nabije toekomst gerealiseerd zal worden. Dan krijgt het 

Dorpshuis een nog grotere MULTICULTURELE  FUNCTIE. En zullen onze huidige BEWONERS het fijn 

vinden om hier te blijven wonen en nieuwe bewoners om hier te komen wonen.  

 

Mevr. F.E. Horsten-Bijlsma. 


